
 

 

HKBU students win bronze medal in Women Team event at 

National University Badminton Championships 

浸大生勇奪全國大學生羽毛球錦標賽女子團體季軍 

The HKBU badminton team recently won the second runner-up prize in the Women 

Team (Grade A II Group) event at the 16th National University Badminton 

Championships organised by the Federation of University Sport of China (Badminton 

Division). In addition, the team, which joined the competition for the first time, was 

also presented with a Sportsmanship Award. 

  

The 10 student athletes representing HKBU were Fung Sen-lung, Leung Kwok-kin 

and Po Pak-tim (Associate Degree, Year 2), Leung Sui-hang, Kwok Chun-tung, 

Wong Ho-wai and Lam Suet-ting (Associate Degree, Year 1), Tam Ting-hei and 

Kwong Wing-hang (Sport and Recreation Leadership, Year 3) and Lau Ting-hin 

(Physical Education and Recreation Management, Year 2). All athletes said joining 

the large-scale national competition was a valuable experience. 

  

Held in Guilin, the competition attracted about 600 student athletes from 88 

universities and institutions from all the provinces on the Mainland as well as Hong 

Kong and Macau. 

 

浸大羽毛球隊早前在中國大學生體育協會羽毛球分會舉辦的「第十六屆全國大學

生羽毛球錦標賽」中，贏取甲 B 組別女子團體季軍。此外，首次參加是項比賽的

羽毛球隊表現出色，獲主辦機構頒發「體育道德風尚奬」。 

球隊派出十名同學參賽，包括馮善農、梁國堅、布柏添 (副學士二年級) ，梁瑞

恒、郭振東、黃可慧、林雪庭 (副學士一年級) ，譚廷希、鄺穎珩 (運動及康樂

領袖學三年級)，以及劉庭軒 (體育及康樂管理二年級)。隊員均表示十分珍惜能

夠在全國性比賽中汲取寶貴的經驗。 

錦標賽於桂林舉行，有近六百名來自全國各省、香港及澳門共八十八所大學及專

上院校的學生運動員參加。 

 

 



 

 

Lam Suet-ting (left), Wong Ho-wai (second from right) and Kwong Wing-hang (right) win a 

bronze medal in the Women Team event at the National University Badminton Championships 

林雪庭（左）、黃可慧（右二）、鄺穎珩（右）獲全國大學生羽毛球錦標賽女子團體季軍 

 

The HKBU badminton team also won a Sportsmanship Award  

浸大羽毛球隊獲頒「體育道德風尚奬」 

 


